

《单词百科:haloalkane是什么意思?haloalkane怎么发音?haloalkane的解释和用法》

英语单词haloalkane是什么意思?haloalkane怎么读?haloalkane怎么发音?简答网为您整理了haloalkane的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



haloalkane怎么读

haloalkane的读音:[h 'l lkæn]

haloalkane的意思

1、n.卤代烷;

haloalkane的近义词

1、alkyl halide 烷基卤，卤代烷，卤烷;

haloalkane的双语例句

1、 Discussion on the calculation of spouting time of haloalkane 1211

卤代烷1211喷射历时求解方法探讨

2、 Due to the fine dispersity, high heat capacity, and ease of evaporation, water mists have got widely used and concerned about as the substitute of the haloalkane extinguishing agent.

细水雾具有良好的液滴分散性、高热容、易蒸发等特性，因此作为卤代烷烃灭火剂的替代物，细水雾灭火技术已得到了广泛的研究与应用。

3、 Hydrolytic dehalogenation catalyzed by haloalkane dehalogenase is important to chemosynthesis and has quite potential use in environmental pollution.

烷基卤脱卤酶的催化脱卤反应具有重要的合成价值和治理环境污染方面的巨大潜力。

4、 A Novel Bimetallic Catalyst Consisting Two Carriers for Dehalogenation of Aromatic Halides in Aqueous System New Advance in Study of Hydrolytic Dehalogenation Catalyzed by Haloalkane Dehalogenase

双负载双金属催化剂催化芳香卤化物水相脱卤的研究烷基卤脱卤酶作用机制的研究新进展

以上是简答网为您整理的haloalkane怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/haloalkane>